

Cat's Claw Combination

100 Capsules, Herbal combination, Stock No. 175-0

From deep in the rain forests of Peru comes a truly remarkable herb known as Cat's Claw, or Uña de Gato in Spanish. It has been used by the Peruvian natives for centuries in a variety of applications. Cat's Claw may be one of the Amazon's most impressive health-promoting gifts.

Cat's Claw is the key herb in this combination enhanced with astragalus and echinacea purpurea. Cat's Claw is known as the best immune herb from South America, while astragalus is the best immune herb from Asia, and echinacea purpurea the best immune herb from North America. No wonder Cat's Claw Combination is Nature's Sunshine's most potent immune-building formula.

Did you know?

Dr. Brent Davis, who had become fascinated with Cat's Claw long before it emerged as a natural health supplement refers to *Uncaria tomentosa* as "the opener of the way" refer-

ring to its unique ability to detoxify the intestinal tract and to treat a variety of stomach and bowel disorders.

In 1988, an international congress was held in Lima, Peru to share information on traditional Peruvian therapies. Several physicians lauded Cat's Claw and one specifically cited his use of the herb to successfully treat 14 types of confirmed cases of cancer in 700 patients between 1984 and 1988.

—*Cat's Claw, The Miracle Herb from the Rain Forest of Peru* by Rita Elkins, page 12.

NSP Advantage

100 capsules. Herbal Combination.

Ingredients: 446 mg combination of the finest Cat's Claw (*Uncaria tomentosa*) inner bark, astragalus (*Astragalus membranaceus*) root, cellulose, *Echinacea purpurea* root, magnesium stearate. High in antioxidants.

Recommendation: Take one capsule daily with a meal.

Features & Benefits

- Cleanses and strengthens the immune, intestinal and structural systems.
- Helps counteract the effects of chemotherapy and radiation by supporting the immune system.
- Helps in achieving proper balance of intestinal flora, which may in turn help with gastrointestinal disorders, including candidiasis, colitis, Crohn's disease, diverticulitis, ulcers and hemorrhoids.
- Echinacea purpurea has traditionally been used to fight off colds, flus and infections, especially of the respiratory tract.

Griffe de Chat, Combinaison de

100 Capsules, Combinaison d'herbes, No de stock 175-0

Au coeur de la forêt tropicale péruvienne pousse une herbe remarquable appelée griffe de chat ou Uña de Gato en espagnol. Les autochtones péruviens l'utilisent depuis des siècles pour toute une gamme d'applications. La griffe de chat pourrait bien être l'un des cadeaux les plus prometteurs pour la santé en provenance d'Amazonie.

La griffe de chat est l'herbe principale de cette combinaison rehaussée de l'astragale et la rudbeckie pourpre. La griffe de chat est connue comme la meilleure herbe immunitaire d'Amérique du Sud, tandis que l'astragale est la meilleure herbe immunitaire d'Asie et que la rudbeckie pourpre est la meilleure herbe d'Amérique du Nord. Ce n'est pas étonnant que la combinaison de griffe de chat soit la plus puissante formule immunitaire de Nature's Sunshine.

Saviez-vous que?

Le docteur Brent Davis, qui s'est fasciné pour la griffe de chat bien avant qu'elle n'apparaisse comme supplément de santé naturel se réfère à l'*Uncaria tomentosa* comme étant "l'herbe qui ouvre la voie" faisant allusion à sa capacité unique de détoxifier l'appareil

intestinal et de soigner divers troubles d'estomac et de l'intestin.

En 1988, un congrès international eut lieu à Lima, Pérou, pour partager de l'information sur les thérapies péruviennes traditionnelles. Quelques médecins louangèrent la griffe de chat et l'un d'eux mentionna spécifiquement l'emploi de cette herbe pour traiter avec succès 14 types de cancers confirmés chez 700 patients entre 1984 et 1988. (*Cat's Claw, The Miracle Herb from the Rain Forest of Peru* par Rita Elkins, page 12)

Avantages NSP

100 capsules. Combinaison d'herbes.

Ingrédients: Écorce interne de griffe de chat (*Uncaria tomentosa*), racine d'astragale (*Astragalus membranaceus*), cellulose, racine de rudbeckie pourpre (*Echinacea purpurea*), stéarate de magnésium.

Riche en antioxydants.

Mode d'emploi: Prendre une capsule par jour avec un repas.

AVERTISSEMENT: Grossesse et allaitement.

Caractéristiques et Bienfaits

- Nettoie et renforce les systèmes immunitaire, intestinal et structurel.
- Aide à neutraliser les effets de la chimiothérapie et de la radiothérapie en soutenant le système immunitaire.
- Favorise l'équilibre de la flore intestinale, ce qui aide alors en cas de troubles gastro-intestinaux, y compris colite, maladie de Crohn, diverticulite, ulcères et hémorroïdes.
- La rudbeckie pourpre a été utilisée traditionnellement pour combattre le rhume, la grippe et les infections, surtout celles de l'appareil respiratoire.